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Flann O'Brien's first novel is a brilliant impressionistic jumble of ideas, mythology and
nonsense. Operating on many levels it incorporates plots within plots, giving full rein to
O'Brien's dancing intellect and Celtic wit. The undergraduate narrator lives with his
uncle in Dublin, drinks too much with his friends and invents stories peopled with
hilarious and unlikely characters, one of whom, in a typical O'Brien conundrum,
creates a means by which women can give birth to full-grown people. Flann O'Brien's
blend of farce, satire and fantasy result in a remarkable, astonishingly innovative book.

作者介绍: 

弗兰·奥布莱恩————————作者

（Flann O’Brien，1911—1966）

本名布莱恩·奥诺兰（Brian Ó
Nualláin），爱尔兰小说家、剧作家、讽刺作家。出生于北爱尔兰蒂龙郡斯特拉班市，
毕业于都柏林大学学院，供职于都柏林地方事务部，并以笔名“迈尔斯·纳·戈帕林”
（Myles na
gCopaleen）在《爱尔兰时报》上长期开设专栏，撰写讽刺性文章。作为后现代主义文
学的开拓者和奠基人之一，奥布莱恩与乔伊斯、贝克特并称为“爱尔兰现代文学三杰”
，以其荒诞、幽默、讽刺、戏仿的独特风格，为后世留下了《双鸟渡》《第三个警察》
等不朽经典，直接影响了唐纳德·巴塞尔姆、库尔特·冯内古特、吉尔伯特·索伦蒂诺
、伊什梅尔·里德等小说大师的创作。

韩慕照————————译者

本名马爽，北京外国语大学英语学院英语系毕业，英国约克大学应用语言学硕士、爱丁
堡大学发展语言学博士，现任首都师范大学外语学院英文系教师，业余从事文学翻译，
译有《英伦魔法师》《碟形世界：魔法的颜色》等书。
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One of my desert island books. A boozy whirlwind of a tour de force that leaves you
feeling the next morning as if you'd spent the night in the company of a few
glossomaniac professors. Probably not for everyone, but everyone should have a shot
at it all the same.

-----------------------------
At Swim-Two-Birds_下载链接1_

书评

-----------------------------
At Swim-Two-Birds_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd

	At Swim-Two-Birds
	标签
	评论
	书评


